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Zápis  

  Z Členské schůze SKPK HK konané dne 30.ledna 2023 v kuželně v Malšovicích. 

 

  Seznam přítomných členů na ČS - viz příloha 

Program: 

Členskou schůzi zahájil místopředseda SKPK HK pan Šolc. Konstatoval, že je 

přítomno 21 řádných členů z celkového počtu 27 řádných členů klubu. Členská schůze je tedy 

usnášeníschopná.  

Předseda přednesl zprávu o činnosti  klubu v roce 2022 a informoval o aktuálním stavu 

členské základny k 30.1.2023.  

Paní Fialová informovala o výsledku hospodaření klubu za rok 2022 včetně vyčíslení hodnoty 

majetku klubu k 31.12.2022. Dále upozornila na nedostatky při zpracování příjmových 

dokladů a manipulaci s finančními prostředky. Pan Němeček v této souvislosti připomněl 

členům opatření, která byla zavedena VV. 

Pan Gütler seznámil přítomné se zprávou Kontrolní a revizní komise k datu 31.12.2022. 

Pan L.Beránek přednesl zprávu o sportovních úspěšných výsledcích členů klubu v uplynulém 

roce. 

Pan Víšek podal zprávu o provozu kuželny a brigádnické činnosti. Dále seznámil přítomné 

s výhledem na připravované soutěže, které by měl klub pořádat v roce 2023. 

Diskuse 

Paní Fialová vyslovila pochvalu členům v souvislosti se včasným placením členských 

příspěvků. 

Pan Šolc apeloval na aktivnější přístup členů při práci pro klub. 

Pan Němeček požádal o zpracování komentářů k zápasům u družstev A a B regi pro vystavení 

na webu. Dále apeloval na všechny členy ke zvýšení snahy o získání věcných darů 

k oceňování hráčů na námi pořádaných soutěžích. Připoměl rozhodnutí VV o snížení čerpání 

bonusu na 50% tj. 500 Kč. Dále informoval o skončení platnosti smlouvy o výpůjčce ke konci 

roku 2023. VV  osloví vedení OLYMP CSMV v souvislosti s uzavřením dohody o výpůjčce 

kuženy na další období. 

Byla diskutována činnost členů při plnění úkolů dozoru na kuželně. V souvislosti s tím byli 

členové znovu upozorněni na řádné vyplňování příjmových dokladů. 
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Členové klubu byli upozorněni na nutnost šetření energiemi při provozu kuželny. 

Paní Hübelbauerová upozornila na nutnost ponechávání otevřených dveří od šaten při 

ukončení provozu z důvodu zajištění větrání. 

Pan Pardubský požadoval zajištění dozorů při akcích pana Součka odpovídajícím počtem 

našich členů. 

Pan Němeček přislíbil opětovné upozornění pana Součka na včasné hlášení akcí, kde bude 

více než 20 osob na kuželně. 

Pan Pardubský upozornil na skutečnost, že dochází k případům, kdy hosté pana Součka 

konzumují v prostorách našeho klubu. 

Pan Němeček doporučil tuto situaci řešit s obsluhou baru  a pokud problém není řešen, tak 

neprodleně telefonicky informovat pana Němečka (případně jiného člena VV), který bude 

toto řešit s panem Součkem. 

 Zásadní body diskuse a její závěry jsou zapracovány v usnesení, které bylo členskou 

schůzí jednomyslně schváleno.  

  

zapsal: Jiří  Vágner 

                                      Ing. Jiří VÁGNER   
        předseda SKP Kuželky HK 

  


